

No. 33659

October 28 , 2010

Le 28 octobre 2010

Coram: Binnie, Fish and Rothstein JJ.

Coram : Les juges Binnie, Fish et Rothstein

**BETWEEN:**

Newfoundland and Labrador Nurses' Union

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Newfoundland and Labrador, represented by Treasury Board, Newfoundland and Labrador Health Boards Association, on behalf of Labrador-Grenfell Regional Health Authority

Respondents

**JUDGMENT**

The application for leave to appeal from the judgment of the Supreme Court of Newfoundland and Labrador - Court of Appeal, Number 09/05, 2010 NLCA 13, dated February 19, 2010, is granted with costs in the cause.

**ENTRE :**

Newfoundland and Labrador Nurses' Union

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de Terre-Neuve-et-Labrador, représentée par le Conseil du Trésor, Newfoundland and Labrador Health Boards Association, au nom de Labrador-Grenfell Regional Health Authority

Intimées

**JUGEMENT**

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour suprême de Terre-Neuve-et-Labrador - Cour d'appel, numéro 09/05, 2010 NLCA 13, daté du 19 février 2010, est accordée avec dépens suivant l'issue de la cause.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.